



Dongguan RioTouch Technology Co., Ltd.
Room 205, No. 393, Chang'an Section, Taian Road, Chang'an Town, Dongguan City, Guangdong Province, China

ANNOUNCEMENT

(Regarding the upgrading of *Riotouch Interactive Flat Panel model LT75ADV311D2*)
Guangdong, September 01, 2023

DEAR OUR VALUED CUSTOMER!

We, **Dongguan RioTouch Technology Co., Ltd.**, would like to thank our customers for trusting in choosing Riotouch Interactive Screen products for use at work.

We, **Dongguan RioTouch Technology Co., Ltd.**, were established and operating since 2010 providing interactive screens under the RioTouch brand with headquarters at: Room 205, No. 393, Chang'an Section, Taian Road, Chang'an Town, Dongguan City, Guangdong Province, China. With this document, we would like to announce that: "*The Riotouch Interactive flat panel model LT75ADV311D2 has been researched, tested and qualified for commercial sale to the market with a more upgraded version, with many outstanding features and optimization for users.*"

Detailed information customers can look up on the website using the following link:
<https://www.riotouch.com/PDF/Catalog%20RioTouch%20Technology.pdf>

We hope to receive your attention and support.

Sincerely thank you!

For and on behalf of Manufacture



东莞市拓久拓电子科技有限公司
中国广东省东莞市长安镇长安路393号205室

公告

(关于 Riotouch 互动平板 LT75ADV311D2 的升级)

广东，2023 年 9 月 1 日

尊敬的客户！

我们东莞拓久拓电子科技有限公司感谢我们的客户信任选 RioTouch 互动屏幕产品在工作中使用。

我们东莞拓久拓电子科技有限公司成立于 2010 年，提供 RioTouch 品牌的互动屏幕，总部位于中国广东省东莞市长安镇长安路长安段 393 号 205 室，通过这份文件，我们想宣布：“Riotouch Interactive 平板机型 LT75ADV311D2 已经经过研究、测试，并获得了向市场商业销售的资格，具有更多的升级版本，为用户提供了许多出色的功能和优化”。

客户可以通过以下链接在网站上查询详细信息：
<https://www.riotouch.com/PDF/Catalog%20RioTouch%20Technology.pdf>
我们希望得到您的关注和支持。

衷心感谢！

制造商代表

